
JUDETUL BACAU 
CONSILIUL LOCAL AL ORA$ULUI COMANESTI 

Proces-verbal  
incheiat astazi 30.05.2024 in §edinta ordinara 

a Consiliului Local al ora§ului Comane§ti 

Convocarea consilierilor s-a facut prin Dispozitia nr. 710/24.05.2024, facandu-li-se cunoscuta 
ordinea de zi prin adresa nr. 35129/24.05.2024. 

Se face prezenta. Sunt prezenti 17 consilieri in said, jar prin intermediul online -3 - Munteanu Ion, 
Lazar Costica. Fiind intrunita majoritatea, lucrarile §edintei pot incepe. 

Se invita domnul Primar sa preia cuvantul. 
D1 Primar prezinta ordinea de zi: 

1. Project de hotarare privind aprobarea modificarii Structurii Organizatorice la Spitalul Ora§enesc „loan 
Lascar" Comane§ti. 
2.Proiect de hotarare privind aprobarea unui indicator tehnic aferent sistemului de producere, distributie-
transport a apei potabile in ora§ul Comane§ti, judetul Bacau. 
3. Project de hotarare privind aprobarea situatiilor financiare anuale privind exercitiul financiar 2023 la SC 
APA SERV TROTU$ SRL. 
4. Project de hotarare privind aprobarea Actului Aditional nr. 3 la contractul de delegare a gestiunii 

Serviciului Public de Alimentare cu Apa §i de canalizare catre S.0 Apa Serv Trotu§ SRL. 

5. Project de hotarare privind contracte de concesiuni §i de inchirieri terenuri. 
6. Project de hotarare privind aprobare PUD - „ Demolare locuinta, anexa §i construire locuinta §i anexa", 

str Parcului, nr. 26, ora§ Comane§ti, jud. Bacau. 
7. Project de hotarare privind aprobare PUZ - „ Dezvoltarea activitatii societatii Vasiliada SRL: 

schimbarea destinatiei din cantina in centru medical, modernizarea §i reabilitarea cladirii, racordarea la 
utilitäli§i construirea unei centrale termice", str. Dumbravei, nr. 2, ora§ Comane§ti, jud. Bacau. 
8. Project de hotarare privind acordarea dreptului de uz §i servitute pentru o suprafata de teren din 
domeniul public catre SC DELGAZ GRID SA pentru lucrarea: „ Intarire retea pentru alimentare cu energie 
electrica , atelier confectii SC CISEROM SRL, Ora § Comane§ti, jud Bacau", str. Garii, Bulevardul 1 Mai, 
str. Liceului, ora§ Comane§ti, jud. Bacau. 
9. Project de hotarare privind organizarea §i desfa§urarea unor activitati cultural sportive in ora§ul 

Comane§ti, judetul Bacau. 
10. Project de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice faza Studiu de fezabilitate §i 

a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „ Construirea, echiparea, operationalizarea §i 
functionarea unui Centru de zi pentru seniori in ora§ul Comane§ti, judetul Bacau" 
11. Project de hotarare privind darea in administrare a obiectelor de inventar §i imobilizari catre Spitalul 
ord§enesc „loan Lascar" Comane§ti — proiect: 	<<Creterea capacitatii de ingrijire §i tratament a 
bolnavilor de SARS COV-2 in Spitalul ora.§enesc "loan Lascar„ Comane§ti>> cod SMIS 155480. 
Sars Coy 2 — a§a se nume§te proiectul dar este vorba de3 statii de oxigen, statii pentru fluide medicale. 
D1 pre§edinte de §edinta: Laic Robert Constantin: 
-Supune la vot procesul verbal al §edintei din 30.04.2024 §i 22.05.2024. 
Se aproba in unanimitate. 

D1 pre§edinte de §edinta Laic Robert Constantin: 
- Supune la vot odinea de zi ! Se aproba in unanimitate. 
D1 consilier local Banu Mihai Razvan: Nu particip la vot la pct 3 §i 4 al ordinii de zi. 
D1 consilier local Constantin $tefan : Nu particip la vot la pct 8 al ordinii de zi. 
DI pre§edinte de §edinta Laic Robert Constantin: 

1. Project de hotarare privind aprobarea modificarii Structurii Organizatorice la Spitalul Ord§enesc „loan 
Lascar" Comane§ti. 

Materialele au fost la comisii. Dl. Pre§edinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 



2.Proiect de hotarare privind aprobarea unui indicator tehnic aferent sistemului de producere, distributie-
transport a apei potabile in orasul Comanesti, judetul Bacau. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
3. Project de hotarare privind aprobarea situatiilor financiare anuale privind exercitiul financiar 2023 la SC 
APA SERV TROTUS SRL. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! DI consilier local Banu Razvan nu participa la 
vot. 
4. Project de hotarare privind aprobarea Actului Aditional nr. 3 la contractul de delegare a gestiunii 
Serviciului Public de Alimentare cu Apa si de canalizare catre S.0 Apa Serv Trotus SRL. DI consilier local 
Banu Razvan nu participa la vot. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba dacã mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 

5. Proiect de hotarare privind contracte concesiuni i inchirieri terenuri. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
6. Proiect de hotarare privind aprobare PUD - „ Demolare locuinta, anexa i construire locuinta i anexa", 
str Parcului, nr. 26, oras Comanesti, jud. Bacau. 
Materialele au fost la comisii. Dl. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
7. Project de hotarare privind aprobare PUZ - „ Dezvoltarea activitatii societatii Vasiliada SRL: 
schimbarea destinatiei din cantina in centru medical, modemizarea i reabilitarea cladirii, racordarea la 

construirea unei centrale termice", str. Dumbravei, nr. 2, oras Comanesti, jud. Bacau. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 

discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
8. Project de hotarare privind acordarea dreptului de uz si servitute pentru o suprafata de teren din 
domeniul public catre SC DELGAZ GRID SA pentru lucrarea: „ Intarire retea pentru alimentare cu energie 
electrica. , atelier confectii SC CISEROM SRL, Ora s Comanesti, jud Bacau", str. Garii, Bulevardul 1 Mai, 
str. Liceului, oras Comanesti, jud. Bacau. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! D1 consilier local Constantin Stefan nu participa 
la vot. 
9. Project de hotarare privind organizarea i desfasurarea unor activitati cultural sportive in orasul 

Comanesti, judetul Bacau. 
DI Chirila Costel: Solicita modificarea datei evenimentului -Ziva copilului — din 30 mai, asa cum era in 
proiectul de hotardre, in 31 mai. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate cu amendamentele aduse de dl Chirila! 

10. Project de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice faza Studiu de fezabilitate 
a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul 	„ Construirea, echiparea, operationalizarea 
functionarea unui Centru de zi pentru seniori in orasul Comanesti, judetul Bacau" 
DI primar: Am vazut Ca sunt consilieri din cadrul Consiliului local Comanesti care incheie un mandat de 4 
ani i nu stiu care sunt etapele pe care le parcurge un proiect. Atunci cand se posteaza ca acest centru este 
in implementare, se pun poze, arhitectura. Incepe sä se spuna ca este o macheta, ca acest centru nu o sã fie 
niciodata. Ei pot sä faca astfel de afirmatii, dar doar cei care in viata lor nu au facut niciun proiect. Cei 
care faceti astfel de afirmatii gratuite si neadevarate inseamna ca dumneavoastra nu stiti ce inseamna sä 
parcurgi un project. Desi ati participat la toate sedintele, am supus la vot toate proiectele acestea, binenteles 
ca v-ati mai abtinut, ati mai votat impotriva, dar sä vii sä spui ca acest proiect nu este valabil i ca nu este 
adevarat, ca este doar o macheta, nu-i corect. 
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o sã vã spun etapele unde ne aflam noi cu acest proiect. Cererea de finantare a acestui proiect s-a depus 
pc 19 iulie 2023. Pana pe 19 iulie a fost vorba de o macheta. Pe 15 decembrie am semnat contractual de 
finantare nr. 2761. Au urmat pasii pentru intocmirea studiului de fezabilitate, acest studiu s-a predat in 
data de 15.05.2024. Acum noi 11 aprobam ca si indicatori, ca si tema de proiectare. Studiul de fezabilitate 
sta la baza proiectului tehnic. Dupa ce scoatem la licitatie proiectul tehnic, o sä intocmim documente, jar 

	

urmatorul pas va fi scoaterea la licitatie a executiei acestui proiect. Eu nu pot decat 	felicit pe 
consilierii PNL, care au votat intotdeauna aceste proiecte Mra a fi carcotasi, chitibusari. Cei care in 4 ani 
de zile n-au facut niciun proiect, au venit sa ne spuna ca nu se face nimic. Ii sapa la poarta ca sä-i fie 
trasa conducta de gaze si el spune ca nu se face. Noi de ce suntem aici, suntem sa ne dam cu parerea? Sau 
suntem sa facem ni§te lucrari, sã facem investitii, sä facem retea de gaze?! 
DI consilier local Constantin Stefan: Cine este acel consilier? 
DI primar: Se numeste Codrut Enache. 
131 consilier local Constantin Stefan: El nu este consilier local. 
DI primar: A fost consilier local un mandate, drept pentru care se dovede§te ca nu §tie cu ce se mananca 
ceapa si branza. El nu stie ca sunt de facut niste pa§i in derularea proiectelor. 
DI consilier local Constantin Stefan:Ati facut afirmatia ca este un consilier local, care a participat la 
sedintele de consiliul local. 
DI primar: este pe lista dvs de consilieri locali. 
DI consilier local Constantin Stefan: Nu este consilier. 
DI primar: este candidat pe lista de consilier local. 
DI consilier local Constantin Stefan: Faceti afirmatia cum trebuie. Explicati, nu este nici o suparare. 
DI primar: A fost consilier local si trebuia sastie. Faptul ca acum nu este, dar este pe lista de candidati si 
va fi din nou consilier local, de asemenea nu-1 scuteste de a nu sti. 
D1 consilier local Constantin Stefan: dar nu este consilier local care a participat la procesul de vot. 
DI primar: si colegii lui de pe lista de candidai au acelasi statut. In 4 ani de zile n-au depus niciun proiect 
de hotarare in cadrul consiliului local. 4 ani de zile au luat indemnizatie fara sä 	 
D1 consilier local Sarca Valentin: Haideti sä lasam..... 
DI consilier local Tomita Ardeleanu: Consilierii de la PNL..... 
DI primar: consilierii PNL au depus impreuna cu mine. Toate proiectele facute de mine sunt facute 
impreuna cu consilierii PNL. 
D1 consilier local Constantin $tefan: Conform tuturor proiectelor care s-au derulat, numar pe degetele de 
la o mana care au fost propuse de altcineva in afara de dumneavoastra. 
DI primar: Atata limp cat suntem in aceeasi echipa, pot depune- primarul si consilierul, acelasi project? 
DI consilier local Constantin Stefan:Conform proiectelor de hotarare depuse, pot numara pe degetele de 
la o mana cate au fost facute in afara de dumneavoastra. 
D1 primar: Atata timp cat suntem in aceeasi echipa, nu poate depune si primarul si consilierul local 
acelasi proiect. 
DI consilier local Constantin Stefan: Abtinerea este in Codul Administrativ a doua optiune. 
DI primar: cand vä abtineti, proiectul nu trece mai departe si nu se executa. 
DI consilier local Constantin Stefan: Trebuia legiuitorul sa nu mai spuna de abtinere, trebuia sa spuna 
doar de vot pentm si impotriva, are logica.....noi ne-am abtinut pentru un lot de blocuri 
DI primar: nu pentru unul, pentru toate loturile de blocuri, in afara de dl Tomita. 
D1 consilier local Constantin Stefan: Am fost anuntati la 11 noaptea si §edinta a fost la 9 dimineata, este 
un caz. Este un car si este dreptul meu sä ma ablin. 

	

DL primar: Foarte bine cä v-ati ablinut, dar pentru localitate, populatie si localitate 	 
Pentru ora§ este o problema grava sä vã abtineti pentru un proiect atat de important de 27 mu i euro, care 
se desfasoara in orasul Comanesti. Dvs nu constientizati importanta acestui proiect §i mereu spuneti cä 
nu se fac toate blocurile. Noi, primarul §i consilierii PNL, am demarat si am aprobat aceste proiecte 
pentru a rezolva o problema importanta in ora§ul Comanesti — eficientizarea energetica a blocurilor. 
Dvs., vã recoamnd sä faceli restul de blocuri, care n-au fost aprobate pe proiect. Veniti maine si spuneti 
ca faceti 10 blocuri. 



DI presedinte de sedinta Laic Robert: Era o discutie intre dl consilier i dl primar. I-am dat voie la replica 
domnului consilier. 

DI primar: Incheiati un mandat de 4 ani si nu cunoasteti etapele pe care le parcurge un project. 
DI consilier local Constantin $tefan: Faceti aceasta afirmatie fata de persoana care a scris. 
DI primar: Am spus, este Codrut Enache — candidat pe lista consilierilor PSD i fost consilier local din 
partea partidului dvs. 
DI consilier local Constantin $tefan: Noi suntem 6 consilieri in functie i noi am votat si nu am contrazis 
aceste lucruri. Este campanie plus victimizare. 
DI primar: Nu este victimizare, este fapt concret. $i dvs ati comentat la acea postare. 
DI consilier local Constantin Stefan:Am spus, sä vedem cand se va face. 
D1 primar: Se va face cand se va parcurge toti pasii legali. Ar fi trebuit sã stiti treaba aceasta. Trebuia sä 
raspundeti — se va face cand se vor parcurge toti pasii legali. 
DI consilier local Constantin Stefan: De ce n-ati raspuns dumneavoatra sau un consilier, este spatiu 
public. 
DI presedinte de sedinta Laic Robert: Toate etapele acestea trebuiesc parcurse. Un ex. — Reabilitarea 
scolilor Liviu Rebreanu i Ciprian Porumbescu a fost depusa prima data in 2018, s-au urmat toti pasii 
astazi sunt date in functiune. Nimeni nu a spus ca nu se va face, am avut indoieli... 
DI consilier Local Tomita Ardeleanu: Pal consilieri PSD n-au votat, au fost impotriva acestor proiecte? 
DI presedinte de sedinta Laic Robert: Discutia s-a 
DI consilier Local Tomita Ardeleanu: a fost o exceptie cu acea abtinere. 
DI primar: Nu a fost o abtinere, s-au abtinut toti in afara de dvs. La primul v-ati abtinut toti si la celelalte 
dvs le-ati votat i restul s-au abtinut. Am atras atentia ca este un proiect foarte important. Au votat cu 
"abtinere" toate blocurile din Comanesti. 
DI consilier local Constantin Stefan: Asa este - dar pana a spune un consilier de-al dvs , candidat, ca unii 
s-au invatat sã vina la sedinta i ridica din umeri la toate proiectele..unde este diferenta? 
DI presedinte de sedinta Laic Robert: Nu s-a spus - a ridicat din umeri.. 
DI consilier local Constantin Stefan: Ba da, Vã arat pe telefon, vã dau si nume.... 
DI presedinte de sedinta Laic Robert: Aici in sedinta avem inregistrat...s-a dat din umeri? Dvs ati dus-o 
In alta parte. 
DI consilier local Constantin Stefan: Nu am dus-o in alta parte, dl primar a facut referire la un consilier 
de pe lista noastra, pana a generaliza...un consilier aflat pe lista de candidati la PNL care afirma cã.. 
consilierii PSd s-au invatat doar sä ridice din umeri la sedintele de consiliul local — este o diferenta? 
DI primar: dar dvs n-ati ridicat din umeri la sedinte. 
D1 consilier Local Tomita Ardeleanu: Am ridicat mana 

DI consilier local Constantin Stefan: Ce inseamna - a ridicat din umeri?? 
DI primar : Ati ridicat mana,abtinandu-vã! 
DI consilier local Constantin Stefan: da , acolo unde este cazul.... 
DI primar: N-ati fost intru-totul de acord cu tot ce am facut noi, de aceea nici nu stiti sa apreciati tot ce 
am facut noi. De aceea ponegriti, ca toate proiectele sunt facute inutil, haotic. Ne puteti spune i noua de 
ce sunt inutile, haotic? 
D1 consilier local Constantin Stefan: Va uitati pe facebook, dl primar. 
DI consilier local Tiboi Claudiu: Va rog, sä trecem mai departe la ordinea de zi, nu face obiectul, ne 
bagati pe toti in aceeasi oala. DI Enache ii asuma cc spune pe faceebook, nu este treaba noastra. 
DI presedinte de sedinta Laic Robert: Nu sunteti impreuna la candidatura? 
DI consilier local Tiboi Claudiu: Ba da, dar ce scrie el in online nu este problema mea. 
Materialele au fost la comisii. DI. Presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
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11. Project de hotarare privind darea in administrare a obiectelor de inventar §i imobilizäri catre Spitalul 
or4enesc „loan Lascar" Comane§ti — proiect: 	<<Creterea capacitatii de ingrijire §i tratament 
a bolnavilor de SARS COV-2 in Spitalul ord§enesc "Joan Lascar„ Comanqti>> cod SMIS 155480. 
Materialele au fost la comisii. DI. PreFdinte de §edinta intreaba daca mai sunt discutii. Nu mai sunt 
discutii. Se supune la vot ! Se voteaza in unanimitate! 
DI primar: vä invit sä facem o vizita la §coala Liviu Rebreanu in urma finalizärii lucrarilor de reabilitare. 
0 sa facem in curand i inaugurarea. 
DI consilier Local Tomita Ardeleanu: Sä mergem §i prin piatä, cand mergem la §coala. 
DI primar: sigur,  , treceti si prin piata. §i constatati cä nu avem cum sã facem investitii pentru cã terenul nu 
este a consiliului local. Daca doriti sä facem in aka parte piata, vä rog sä veniti sä propuneti. 
Am facut piata in Zavoi, jar din cauza faptului cä nu sunt cumparatori, au plecat comerciantii de acolo. 
Le-am oferit spatiul gratuit comerciantilor §i tot n-au rezistat - cä nu este activitate comerciala. 

DI. Pre§edinte de edinta: Daca nu mai sunt alte probleme, declar inchise lucrarile §edintei de astazi. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

Pre§edinte de §edinta, 	 Secretar general, 
Consilier local 
	

jurist Daniela Chirilä 
Laic Robert ConstAntin 

intocmit, 
insp. Tiurtiuca Elena 


